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סטטוס הקמת מינהלות רובעיות    –  לישיבת המועצה הקרובה שאילתה

 ופירוט תכניות הנהלת העיר בנושא 

 

 רקע: 

הצהיר ראש העיר כי בכוונתו   7.4.24 שהתקיימה בתאריך 2' מן המניין מס בישיבת המועצה

ליתן מענה  לייעל את אופן השירות לציבור ולהקים מינהלות רובעיות בכל רובע בעיר, על מנת 

תחזוקה, תפעול, קהילה  –מדויק לכל רובע בהתאם לצרכיו בתחומים העירוניים השונים 

 ועוד. 

סיעתנו, קרן מקסימוב שמחנו  ותמכנו ביוזמה שנשענה במידה רבה על פעולותיה של יו"ר 

שהובלנו  עבור כלל תושבי העיר, ברנדס ברובע נווה רסקו, וביסוס הצורך ב"מנהיגות רובעית" 

כסיעה בקמפיין הבחירות. ראש העיר הזכיר בדבריו את דוגמת נווה רסקו ומצא אותנו 

 נלהבים מ"הרמת הכפפה" על ידיו. 

נושא החשוב, ואף לא הצלחנו אשר לקידום מאז ישיבת המועצה הנ"ל, לא נתקבל כל עדכון ב

 העומד לפתחנו לאישור. 2025בתקציב  ,לקבל תשובות באשר להכללתו, אם קיימת

 

 לפיכך עולות מספר שאלות: 

האם תכנית המינהלות הרובעיות עדין שרירה וקיימת? אם כן, מה הם פרטיה ומה  . 1

 אם לא, מה גרם לגניזתה? לוחות הזמנים הצפויים למימושה?

 ?2025מהו הסעיף התקציבי המוקצה לתכנית בתקציב  . 2
 ?מי הגורם העירוני האמון על הוצאת התכנית לפועל . 3

 

 

 בברכה,

 חברי סיעת "באה בטוב"

 

 

 


